                                                        The fundamentals of forging

    Forging is the oldest known metalworking process. It is believed to have begun when early man discovered he could beat pieces of ore into useful shapes. History tells us that forging was widely practised at the time when written records first appeared.

    The blacksmith was one of the first to realize the advantages of forging. Although he did not know why, he knew that hammering a piece of hot metal not only resulted in a usable shape, it improved its strength. It is this inherent improvement in strength of metal that has placed forgings in the most highly stressed applications in machines.

    To understand why forging improves the mechanical properties of metal, it is important to recognize that metal is made up of grains. Each grain is an individual crystal, and when the grains are large, cracks call occur propagate along the grain boundaries. Therefore, it is desirable to minimize the grain size in a metal.

    Reducing the metal's grain size is one of the things forging does so well. Forging breaks down a coarse-grained structure producing a chemically homogeneous wrought structure with much smaller grains by controlled plastic deformation. In forging, controlled plastic deformation whether at elevated temperature or cold (at room temperature) results in greater metallurgical soundness and improved mechanical properties of the metal.

    Metal shaping by controlled plastic deformation is the basis for all forging operations. Because of the diversity of forging end-use applications, however, a wide range of processes and equipment have been developed to produce forgings. Some processes are ideally suited to make large parts, others, small parts, and still others, rings. Modern forging is not only carried out in virtually all metals, it is done at temperatures ranging from more than 2500 'F to room temperature. Part configuration generally determines the forging method chosen.

                                                                    Основы ковки.


Ковка – самый старый из известных нас процессов металлообработки. Полагают, что впервые ковка была применена, когда человек открыл, что он может ударяя по кусочкам руды придавать им полезную форму. Как известно из источников, во времена, когда только появилась письменность, ковка уже была широко распространена.


Кузнецы были одними из первых, кто осознал преимущества ковки. Хоть они и не понимали, почему так происходит, они знали, что кузнечная обработка куска горячего металла придает ему не только нужную форму, но и увеличивает прочность. Именно это неотъемлемое увеличение прочности металла поместило ковку в разряд процессов, которые имеют огромное значение применительно к технике.


Чтобы понять, почему ковка улучшает механические свойства металла, важно знать, что металл имеет зернистую структуру. Каждое зерно представляет из себя отдельный кристалл, а когда кристаллы велики, в металле могут появиться разломы, развивающиеся по границам зерен. Поэтому желательно уменьшать размер зерен в металле.


Уменьшение размеров зерен металла — то, с чем отлично справляется ковка. При обработке крупнозернистая структура разрушается и в результате контролируемой пластической деформации образуется химически однородная кованая структура с гораздо меньшими зернами. В процессе ковки контролируемая пластическая деформация при повышенной температуре, либо «холодная» (при комнатной), проявляется в большей прочности и улучшенных механических свойствах металла. 


Формовка металла путем контролируемой пластической деформации — это основа всех процессов ковки. Из-за разнообразия применений поковок много различного оборудования и технологических процессов было изобретено для ковки. Одни идеально подходят для создания больших деталей, другие — для маленьких, третьи для колец. Современный процесс ковки может не только применяться к практически любому металлу, но и производится при температурах, отличающихся на более чем 2500 градусов Фаренгейта от комнатной. Конфигурация детали обычно определяет, какой метод ковки следует выбрать.

